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Majqc na wzglqdzie bezpieczeristwo mieszkaric6w uprzejmie proszq o
oznakowania poziome i pionowe przejScia dla pieszych z nowo wybudowanego
wzdlu2 ogrodzenia ogrod6w Dziafkowych iterenu szkoty Muzycznej chodnika
przez ulice Planty l.

Obecnie przechodnie idq na drugq stronq ul. planty I przez
nieoznakowanie przejScie na ciqgrej riniijezdni powoduiqc zagro2enie dra siebie
i nadje2d2ajqcych samochod6w.

W zwiqzku z powyiszy by nie doszto do wypadku nale2y bardzo pilnie
oznakowa6 na jezdni ul. planty I przejscie, tym bardziej, ie przygotowany jest
teren z nowo wybudowanego chodnika do oznakowania.

W zalqczeniu zdjqcie obrazujqce istniejQcy stan.
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